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§ 52 

Aktuell information 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.  

Ärendet 
Elin Brandefalk, utvecklingsledare på kultur- och fritidsenheten, informerar om 
stämningsansökan till tingsrätten angående fotbollstältet på Nacka IP.  
 
Anders Mebius, kultur- och fritidsdirektör, informerar om rekryteringsprocessen av ny 
enhetschef till kultur- och fritidsenheten.  

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  
 
- - - - - 
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§ 53 FRN 2017/23 

Lokal för fritidsgårdsverksamhet i Henriksdal 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 
Fritidsnämnden beslöt den 18 maj 2017, §25, att Henriksdals fritidsgård under 2018 skulle 
omlokaliseras till en ny tillfällig lokal vid Kvarnholmsvägen. Syftet med en omlokalisering 
är att göra fritidsgården mer tillgänglig för fler ungdomar, för att uppnå ett mer effektivt 
resursutnyttjande och ge verksamheten bättre förutsättningar att utföra sitt uppdrag.  
Det underlag som låg till grund för beslutet, där det skulle vara möjligt att omlokalisera 
verksamheten, visade sig i efterhand vara bristfälligt. En omlokalisering av verksamheten 
visade sig vara mer kostsam än vad de fösta beräkningarna visade. Kommunen befinner sig 
i ett expansivt skede och de resurser som finns för att driva utredning och genomförande 
inom fastighets- och anläggsområdet används främst för att skapa ny kapacitet. 
Genomförandet av fritidsnämndens tidigare beslut skjuts upp till dess det finns möjlighet 
att utreda kostnader och möjligheter att genomföra beslutet. Tillsvidare fortsätter 
fritidsgårdsverksamheten att bedrivas i befintlig lokal på Henriksdalsberget.  

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 21 augusti 2018 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

Protokollsanteckningar 
Ella Tegsten lät för Socialdemokraternas grupp anteckna följande till protokollet. 
Socialdemokraterna har tidigare tryckt på att lokalen för fritidsgården bör gå till liknande 
verksamhet för samma åldersgrupp men även öppet för lösningar som folkets hus eller 
kulturknut. Vi anser att det är rimligt att under detta ärende att förutsättningarna skjuts eller 
utgår men att fortsätta bejaka de framtida möjligheterna för lokalen.  
 
Bosse Ståldal (NL) lät anteckna följande till protokollet. 
”NL vill att fritidsgården på Henriksdal behålls på nuvarande plats och att hela huset 
utvecklas till ett kulturhus med fritidsgård för att möta befolkningstillväxten i och runt 
Henriksdal. Eftersom hela området från Henriksdal till Kvarnholmen kommer att öka 
kraftigt befolkningsmässigt, uppemot 27 000 invånare, bör en liknande lösning kunna 
genomföras på Kvarnholmen eller i dess närhet.” 
- - - - - 
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§ 54 FRN 2018/33 

Synpunkter från berörda föreningar på planeringen av 
idrottsanläggningar på Järlahöjden 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 
Fritidsnämnden beslöt den 15 februari 2018 att en dialog med de föreningar som berörs av 
kommunstyrelsens inriktningsbeslut om stadsbyggnadsstruktur på Järlahöjden ska 
genomföras. Inriktningen innebär en viss minskning av kapaciteten för idrottsverksamhet 
jämfört med dagens situation.  
 
Dialogen genomfördes den 22 maj 2018 och 13 olika föreningar deltog. Föreningarna 
framför bland annat synpunkter på behov av närhet, tillgänglighet och trygghet. Därtill 
framkommer oro för brist på kapacitet i centrala Nacka samt önskemål om ett centralt 
samlat sportcentrum med publikkapacitet.  

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 5 juni 2018 
Bilaga: Inlämnade synpunkter under dialog med föreningslivet den 22 maj 2018 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

Protokollsanteckningar 
Helena Håkansson lät för Liberalernas partigrupp anteckna följande till protokollet. 
 
”Liberalerna tycker att det är bra att en dialog om Järlahöjden har genomförts under våren 
enligt det initiativ vi lämnade till Fritidsnämnden i januari. Nu är det viktigt att kommunen 
och föreningslivet har en fortsatt tät och konstruktiv dialog så att Järlahöjden och Nacka IP 
blir en fortsatt attraktiv plats för föreningslivet och många idrottsutövare. För att säkerställa 
att Nacka möter behovet av idrottsanläggningar framöver har Liberalerna bl.a. lämnat ett 
förslag till kommunstyrelsen om att en komplett inventering av tänkbara platser för 
framtida idrottsanläggningar genomförs.” 
 
Ella Tegsten lät för Socialdemokraternas partigrupp anteckna följande till 
protokollet. 
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§54 forts. 
 
”När det kommer till Järlahöjden så är området en sådan avgörande del av de framtida 
möjligheterna för idrotten för Nacka att oppositionen valde att lägga ett initiativ för att på 
en övrig punkt ta beslut om följande. 
 
”Idrottsföreningar som är verksamma på Sicklaön och särskilt på Järlahöjden har framfört 
oro till kommunen vid flera tillfällen. Föreningarna menar att de nya föreslagna 
anläggningarna som ska ersätta dagens anläggningar inte kommer att vara tillräckliga för att 
möta såväl dagens behov som kommande behov i och med att befolkningen ökar. 
Föreningarna efterlyste mer dialog och information.    
För att förbättra dialogen och informationen yrkar vi därför på att Fritidsnämnden 
hemställer till Kommunstyrelsen att utreda var idrottsplatser och hallar kan placeras på 
Sicklaön för att möta de kraftigt ökande behoven föranledd av en planerad 100%-ig 
befolkningstillväxt fram till år 2030 och att det ska vara enkelt för barn och ungdomar att ta 
sig till anläggningarna på egen hand från där man bor eller går i skolan.” 
  
Detta är inte till den vanliga delen av arbetsordningen men heller inte ett politikerinitiativ, 
frågan ställdes till mötet. Ordförande för mötet valde att inte på övrig punkt tillåta att ställa 
frågan till mötets förfogande. Oppositionen kommer utveckla frågan till ett politikerinitiativ 
till nästa sammanträde.  
  
Vi noterar att medparten av föreningarnas förslag går i linje med de frågor vi drivit för 
idrotten i fritidsnämnden. Framförallt att den ökade kapaciteten till befolkningstillväxten, 
placering av idrottsytor när närhet är avgörande för många aktiva.  
  
Socialdemokraterna har drivit idrottslyftet för att säkerhetsställa att kapaciteten av ytorna 
inte ska behöva minska när Nacka bygger stad. Vi vill istället utveckla Nacka IP till ett stort 
idrotts- och kulturcampus. 
  
Dialogen med föreningarna har varit bristfällig under mandatperioden och alliansen har 
röstat nej till idrottsråd, det är en fråga som efter detta informationsärende behöver lyftas 
igen och majoriteten bör se över sitt resonemang om att det inte finns ett behov av det. 
Skulle dialogen varit fungerande från majoriteten hade inte grupper på sociala Medier som 
”Rädda Nacka IP” behövts som plattform för dialog. 
  
 Gruppens uppkomst har haft en positiv inverkan på dialogen mellan politiker och 
föreningslivet över blockgränser och det är inte bara koncentrerat till en idrott utan rymmer 
ett stort spann med flera. Det är för internet en ovanlig förekomst att konstruktivt skapa en 
dialog. Skaparen till gruppen har däremot flaggat för att projektet inte går att driva helt på 
egen hand. Det gäller att vi ser förbi ideologiska övertygelser när det gäller det praktiska 
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arbetet och se vinsten för alla partier att få bra underlag till beslut. Därmed bör man 
ompröva beslutet angående idrottsråd.” 
 
Bosse Ståldal (NL) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Idrottsföreningar som är verksamma på Sicklaön och särskilt på Järlahöjden har framfört 
oro till kommunen vid flera tillfällen. Föreningarna menar att de nya föreslagna 
anläggningarna som ska ersätta dagens anläggningar inte kommer att vara tillräckliga för att 
möta såväl dagens behov som kommande behov i och med att befolkningen ökar. 
Föreningarna efterlyste mer dialog och information.    
För att förbättra dialogen och informationen vill vi därför att Fritidsnämnden hemställer till 
Kommunstyrelsen att utreda var idrottsplatser och hallar kan placeras på Sicklaön för att 
möte de kraftigt ökande behoven föranledd av en planerad 100%-ig befolkningstillväxt 
fram till år 2030 och att det ska vara enkelt för barn och ungdomar att ta sig till 
anläggningarna på egen hand från där man bor eller går i skolan.” 
 
Esa Pekka Örmä (SD) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Det är värdefullt att samla synpunkter från idrottsföreningar. 
Fritidsnämnden kommer inte att besluta om hur idrottsanläggningar placeras i det 
kommande Nacka Stad utan beslutet kommer att göras i kommunstyrelse där SD inte har 
representant idag. 
Därför presenterar vi vår synpunkt här: Efter att ha läst dessa synpunkter och tagit del av 
facebook gruppen ”Rädda Nacka IP” anser Sverigedemokrater att det bästa lösningen som 
inte försämrar möjligheter för ungdomar att idrotta är att behålla de befintliga 
idrottsanläggningar på Järlahöjden. Några anläggningar måste kanske rustas upp tex ishallar 
men inte flyttas! 
Om man bygger nya idrottsanläggningar långt borta försvinner närheten och tryggheten till 
de anläggningar ungdomar och föräldrar är vana och skapar kaos i folks vardag när barn 
måste köras till andra ställen. Den samlade idrottscentrum som vi har idag kommer att 
försvinna. 
Kapaciteten får absolut inte minska – vi har inte överkapacitet i Nackas idrottsanläggningar 
och med nya invånare måste kapaciteten öka inte minska.” 
 
- - - - -  
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§ 55 FRN 2018/59 

Investeringsuppföljning 2018 september 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 
Fritidsnämnden noterar information gällande status på fritidsnämndens pågående 
anläggningsprojekt. 

Ärendet 
I tabellen nedan redovisas en kortfattad information gällande status på fritidsnämndens 
anläggningar inom nämndens intresseområde enligt tidigare beslut av nämnden och/eller 
av kommunfullmäktige. Färdigställda/avslutade objekt redovisas en gång och plockas 
löpande bort. 
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Pågående projekt 
Kommundel Projekt Beslut Status Kommentar Prel. datum 

för avslut 
Saltsjö-Boo 
Björknäs, 
Södra Boo 
 
 
 
 
 
 
Rev. 
180425 

Björknäs IP 
Isolering av 
islada 

Datum för 
beslut: 
2016-04-27 
Diarienummer: 
FRN 2016/58 
 
Utökad ram: 
KFKS 
2017/19 
Datum för 
beslut: 
2016-09-12 
 

Tidsplan 
■ 
Läge: 
Pågår 

■ Projekt försenat på grund 
utökad projekteringstid  
■ Projekt försenat oförutsedda 
komplikationer för byggnation. 
 
Not 1 – Etablering och rivning 
påbörjad  
 

1.1 2016-08-01 
1.2 2017-08-01 
1.3 2018-08-01 
1.4 2018-11-15 

Saltsjö-Boo 
Orminge,  
Norra Boo 
 
 
 
Reviderad 
180425 
180831 

Myrsjö  
IP 
Sporthall 

Datum för 
beslut: 
2015-09-22 
2016-11-14 
 
Diarienummer: 
KFKS 
2015/591 
FRN 2016/58 

Tidsplan 
■ 
Läge: 
Avslutad 

Not 1 - Markarbeten påbörjade.  
Not 2 – Beslut komplement 
utbyggnad 600 kvm i suterräng  
KFKS 2016/1028 § 234 
Not 3 – Sporthall invigd  

HT 2018 

Saltsjöbaden 
 
 
 
 
 
Reviderad 
180425 
180827 

Allmän 
platsmark 
Parkplan: 
Gröna dalen 
Konstgräs 

Beslut NTN 
Mål & budget 
2016-2018; 
Natur- och 
trafiknämnden 

Tidsplan 
■ 
Läge: 
Pågår 

  2017-11-01 

Nacka 
 
 
 
 
 
 
Rev. 
170921 

Grönt ljus 
Etapp 1: 
Boovallen 
Myrsjö IP 
Älta IP 
Etapp 2: 
Nacka IP 
Saltsjöbaden IP 

Datum för 
beslut: 
2016-04-27 
 
Diarienummer: 
FRN 2016/58 
 

Tidsplan 
■ 
Läge: 
Pågår 

■ Projekt försenat på grund av 
inkörningsproblem vid pilottest. 
 

Etapp 1: 
1.1 2016-08-01 
1.2 2017-12-30 
Etapp 2: 
1.1 2018-12-30 
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Sicklaön 
Skuru, Ektorp 
 
 
 
 
 
 
 
 
Reviderad 
180425 
180827 

Skuru IP 
Omläggning 
konstgräs 

Datum för 
inriktning: 
2016-05-31 
Diarienum
mer: 
FRN 
2016/47 
 
Datum för 
genomföra
ndebeslut:  
2017-09-12 
 
KFKS 
2017/741 

Tidsplan 
■ 
Läge: 
Upphandling 

■ Projekt försenat på grund av 
oförutsedda kostnader vid 
markarbete. 
Not 1 – Framtagning av 
projektdirektiv pågår 
Not 2 – ska inte vara projekt-
direktiv, hanteras som mindre 
anläggningsprojekt 

20HT 18-2019 

Saltsjöbaden 
 
 
 
Reviderad. 
180425 
180827 

Fisksätra IP 
Omläggning till 
konstgräs från 
naturgräs 
Utegym 
Näridrottsplats 
Friidrottsytor 

Datum för 
genomförand
ebeslut:  
2017-09-12 
Dnr: 
KFKS 
2017/19 
 
 
 

Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Upphandli
ng 

Not 1 – Framtagning av 
projektdirektiv pågår 
Not 2 – Projektdirektiv beslutat 
 
 

HT 2019 

Saltsjöbaden 
 
 

 
 
 
Reviderad 
180126 
180815 
 

Ersättnings-
bassäng 
Ersättnings-
bassäng för 
Näckenbadet 

Datum för 
inriktning/in
köp: 
2016-09-29 
 
Diarienummer: 
FRN 
2016/11-
822 

Tidsplan 
■ 
Läge: 
Avslutad 

Not 1 – Ersättningsbassäng 
invigd  

2018-08-15 

Saltsjöbaden Mötesplats 
Saltsjö-
badens IP – 
levande IP 
Utegym 
Näridrottsplats 
 

Datum för 
beslut: 
2015-12-09  

Tidsplan 
 
Läge 
Vilande 
 

Not 
Fortsatt utredning sker efter 
upphandling av ny simhall  
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Saltsjö-Boo 
Björknäs, 
Södra Boo 
 
 
 
Reviderad 
180425 
 

Björknäs IP  
Omklädningsru
m 

Datum för 
beslut: 
2014-09-25 
 
Diarienummer: 
FRN 2014/148 
FRN 2014/140 
KFKS 
2014/240 

Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Pågår 

■ Projekt försenat på grund 
utökad projekteringstid  
■ Projekt försenat oförutsedda 
komplikationer för byggnation. 
■ Inväntar samordning med 
installation av isolering i ishall för 
ett mer resurseffektivt 
utnyttjande. 
 
Not 1 – Etablering och rivning 
påbörjad  
 
 

1.1 2018-11-15 
 

Kvarn-
holmen 
 
 
Reviderad 
180425 
 

Kvarnholme
ns porthall 
Sporthall med 
fotbollsplan på 
taket 

Datum för 
inriktning: 
2017-03-1 
 
Diarienummer: 
FRN 2017/34 
 

Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Utredning 
förstudie  

Not 1 – Inriktningsbeslut taget i 
FRN och uppdrag att förhandla 
fram hyresavtal överlämnat till 
fastighetsprocessen 
 

2019 
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Beslutade projekt – utredning/projektering 
Kommundel Projekt Beslut Status Kommentar Prel. datum för 

byggstart 
Saltsjöbaden 

 
 
 
Reviderad 
180516 
180827 
 

Simhall 
Ny simhall 
Saltsjöbaden 

Datum för 
inriktning/in
köp: 
2016-12-01 
 
Diarienummer: 
FRN 2016/11 

Tidsplan 
■ 
Läge: 
Utredning  

Not 1 - Upphandling avbruten  2018 

Henriksdal 
 
 
 
 

Ny fritidsgård Datum för 
beslut: 
2017-05-18 
 
Diarienummer 
FRN 2017/23 
 

Tidsplan 
■ 
Läge: 
Utredning 

Not 1-  
Förutsättningar för 
genomförande kommer att 
utredas vid ett senare tillfälle  

2019 

Saltsjö-Boo 
Orminge, 
Norra Boo 
 
 
Reviderad 
180425 
180828 

Simhall 
Ny simhall 
Myrsjö IP 

Datum för 
inriktning/in
köp: 
2016-12-01 
 
Diarienummer: 
FRN 2016/133 

Tidsplan 
■ 
Läge: 
Utredning 

Not 1 – Översyn av planfrågor 
pågår 
Not 2 – plansamråd avslutat 

2020 

Älta 
 
 
 
Reviderad 
180425 
 

Stavsborg 
sporthallar 
Två sporthallar 
Stavsborgskolans 
fastighet 

Datum för 
inriktning: 
2017-05-18 
 
Diarienummer: 
FRN 2017/57 

Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Utredning 

Not 1 – Uppdrag att förhandla 
fram hyresavtal överlämnat till 
fastighetsprocessen 
 

2024 

Saltsjö-Boo 
Kummelnäs, 
Norra Boo 
 
Reviderad 
180425 

Possmosse-
verket 
Fullstor 
konstgräsplan  

Datum för 
inriktning: 
2016-05-12 
 
Diarienummer: 
FRN 2015/50 

Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Utredning 

Not 1 – Projektdirektiv beslutat 
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Ordförandes signatur Justerandes signatur 
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Saltsjöbaden 
 
 
 
 
Reviderad 
180425 

Multi-
anläggning 
Fisksätra 
Flexibel 
idrottshall med 
inriktning 
friidrott 

Datum för 
inriktning: 
2016-12-01 
 
Diarienummer: 
FRN 2016/19 
 

Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Utredning 

Not 1 – Planfrågor pågår, 
förstudie samt placering 
 

 

Älta 
 
 
Reviderad 
180425 

Fritidsgård 
Älta kultur och 
fritidskvarter 
 

Datum för 
inriktning: 
2017-02-16 
 
Diarienummer: 
FRN 
2017/16 

Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Utredning 

Not 1 - Uppdrag att förhandla 
fram hyresavtal överlämnat till 
fastighetsprocessen. 

2020 

Boo 
 
 
Reviderad 
180425 

Boovallen 02 
Omläggning 
konstgräs 

Inom ram/- 
budget 

Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Avslutad  

 
 

2018 

Saltsjö-Boo 
Boo gård, 
Södra Boo 
 
 
Reviderad 
180425 

Boovallen 
Ny sporthall  

Datum för 
inriktning: 
FRN 2017/106 
 
 
 
Yttrande 
plan:  
FRN 2016/81 
 

Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Utredning 

Not 1 – Projektering påbörjad, 
planerat stå på plats januari 
2021 

2019 

Älta 
 
Reviderad 
180425 
 

Sigfridsborg 
Ny sporthall  

Datum för 
inriktning: 
FRN 2017/57 
 
 
 

Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Utredning 

Not 1 – Projektering påbörjad, 
planerat stå på plats januari 
2021 

2019 

 
  



 
16 (35) 

 20 september 2018 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Kommande planering och beslut 
Kommundel Projekt Kommande 

beslut FRN 
Status Kommentar Prel. datum för 

beslut 
Centrala 
Nacka 
Järlahöjden  
 
 
 

Nacka sport-
centrum 

Inriktningsbeslut Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Utredning 

Not 1 - Nacka 
sportcentrum, flexibel 
sporthall, simhall, 
fotbollsplan, 2 ishallar 
samt ytterligare 
idrottsytor. 

2018 

Myrsjö Myrsjö 
sportcentrum  

Inriktningsbeslut Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Utredning 

Not 
Samråd  

2019 

Centrala 
Nacka,  
Jarlaberg 
 
 
 

Jarlaberg 
Ny volym för 
idrott- och 
fritid 

Inriktningsbeslut Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Utredning 

Not 1 – Fastighetsvärd 
Rikshem 
Not 2 – Uppdrag att 
utreda ny volym för 
idrott på Jarlsbergs 
skolas fastighet. 

1.1 2017-06-16 
1.2 2018 

Saltsjö-Boo 
Velamsund 
Norra Boo 
 
 
 
 
 
 
 

Velamsund 
Ridhus 

Informations-
ärende 

Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Utredning 

 2018 

Centrala 
Nacka 
 
 
 

2:an 
Fritidsgård 

Inriktningsbeslut Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Utredning 

Not 1 – 
Ersättningslokal för 
2:ans fritidsgård till följd 
av stadsutveckling 

2018 

Sicklaön 
Sickla 
 
 
 
 
 

Sickla 
gymnastik-
hall 
Ersättning för 
sickla 
gymnastiksal 

Inriktningsbeslut 
 
 
 
 
Yttrande plan:  
FRN 2017/48 
 

Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Utredning 

Not 1 - Två nya 
sporthallar och 
konstgräsyta planeras 
Not 2 – Alternativ 
lokalisering för flytt av 
befintlig hall pågår 

2018 
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Källtorp 
 
 

Källtorp rid-
anläggning 

Inriktningsbeslut 
 

Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Utredning 

Not 1 – Ny 
Ridanläggning Källtorp 

2018 

Hästhagen  
 
 

Hästhagen 
Konstgräsplan 

Inriktningsbeslut 
 

Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Utredning 

Not 1 – markägare: 
STHLM stad 
Not 2 – Förhandling 
pågår 

2018 

Erstavik 
 
 
 

Hellasgården 
Konstgräsplan 

Inriktningsbeslut 
 

Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Utredning 

Not 1 – markägare: 
STHLM stad, 
arrendator: Hellas AB 
Not 2 – Förhandling 
pågår 

2018 

Övriga projekt 
Reinvesteringar och nyinvestering inom befintliga idrottsanläggningar enligt mål och 
budget. 
Re-investeringsmedel för idrottsanläggningar enligt mål och budget 2016-2018 antaget av 
Nacka kommunfullmäktige den 16 november 2015, § 288. 
 

Kommundel Projekt Status Kommentar 

Hela Nacka 
 
 
 
 

Rev. Reviderad 
180425 

Idrotts-
platser 
Björknäs 
Saltsjöbaden 
Älta 
Nacka 
Boovallen 

Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Pågår 

Not 1 –  
Upprustning av staket 
Not 2 – Allmän upprustning av 
idrottsplats och materiell 
 

Hela Nacka 
 
 
 
Reviderad 
180425 
 

Driftgarage 
Björknäs IP 
Saltsjöbaden IP 
Nacka IP 
Älta IP 

Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Pågår 

Not 1 - Beställning kalkyl och 
tidsplan för ersättning av 
befintliga garage genomförd. 
Not 2 – Älta IP: Avslutat  
Not 3 – Björknäs IP: Pågår  
 
 
 

Boo 
 
 
 

Boovallen  
Bullervall 

Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Utredning 

Not 1 – Bullervall enligt 
föreläggande, senast klart 1,5 år 
efter detaljplan vunnit laga kraft 
Not 2 - FRN har överklagar 
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föreläggande avseende 
bullervall 

Nacka IP 02 Nacka IP 
Förberedelse 
för 
divisionsspel 

Tidsplan: 
■ 
Läge: 
Avslutad  

Not 1 – Inköp av läktare, 
resultattavla samt flytt av staket 
och reparation av konstgräs 

Begreppsförklaring 
Tid – tidsplan för projektet 
 ■ Enligt tidsplan ■ Förhinder, försenat ■ Förhinder, kraftigt försenat 
20xx-xx-xx – Tidigare preliminärt datum för avslut/beslut 
20xx-xx-xx – Nytt preliminärt datum för avslut/beslut 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 27 augusti 2018 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  
 
- - - - - 
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§ 56 FRN 2018/105 

Mål och budget 2019-2021 för fritidsnämnden 

Beslut 
Fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige att fatta följande beslut: 
 

1. Kommunfullmäktige fastställer fokusområden och resultatindikatorer för 
fritidsnämnden enligt bilaga 1 till tjänsteskrivelsen daterad den 5 september 2018. 

 
2. Kommunfullmäktige fastställer fritidsnämndens budgetram för år 2019 till 167,0 

miljoner kronor, en ökning med 1,8 miljoner kronor jämfört med 
kommunstyrelsens beslut, enligt bilaga 1 till tjänsteskrivelsen daterad den 5 
september 2018. 

 
3. Kommunfullmäktige fastställer fritidsnämndens avgifter för kollo- och 

daglägerverksamhet enligt bilaga 1 till tjänsteskrivelsen daterad den 5 september 
2018.  

Ärendet 
I juni fattade kommunstyrelsen beslut om ekonomiska ramar och budgetdirektiv inför 
nämndernas arbete med förslag till Mål & Budget 2019-2021. Fritidsnämndens förslag till 
Mål & Budget 2019-2021 återfinns i bilaga 1 till tjänsteskrivelsen. Bilagan innefattar förslag 
till nämndens fokusområden och resultatindikatorer, förslag om avgiftsnivåer samt förslag 
om att budgetramen ska utökas med 1,8 miljoner kronor i förhållande till vad som fastslogs 
av kommunstyrelsen i ramärendet. Dessa 1,8 miljoner kronor avser ambitionshöjande 
åtgärder som till exempel kostnader för funkisfestivalen 2019, upp-och nedmontering av 
fotbollstältet på Nacka IP och införandet av en ny digital tjänst för bokning och bidrag.   

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 5 september 2018 
Bilaga: Mål och budget fritidsnämnden 2019-2021 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
Ella Tegsten (S) deltog inte i beslutet till förmån för eget budgetförslag. 
 
Carl Schlyter (MP) deltog inte i beslutet till förmån för eget budgetförslag.  
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§56 forts. 

Protokollsanteckningar 
Martin Gunnesson (KD) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”De uppställda målen fokuserar idag mer än tidigare på medborgarnas kvalitativa 
upplevelser av anläggningarna, vilket vi anser vara positivt. Tidigare har det funnits mål 
uppställda för högt deltagande i kommunalt organiserad verksamhet, vilket vi inte anser 
vara ett självändamål. Vi ställer oss dock frågande till den låga ambitionen för upplevd 
trygghet. Dessutom ser vi med viss skepsis på målsättningar för andelen i befolkningen 
som är fysiskt aktiv, då vi inte kan se hur detta kan följas upp på ett sätt som både är 
korrekt och rimligt.” 
 
Ella Tegsten lät för Socialdemokraternas partigrupp anteckna följande till 
protokollet. 
 
”Deltar ej i beslutet då vi återkommer med eget budgetalternativ.” 
- - - - - 
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§ 57 FRN 2018/55 

Tertialbokslut 2 år 2018 fritidsnämnden 

Beslut 
Fritidsnämnden fastställer tertialbokslut 2 för år 2018.  

Ärendet 
Aktuellt för verksamheten är bland annat att den tillfälliga ersättningsbassängen i 
Saltsjöbaden och Myrsjö sporthall har invigts. Under sommaren har barn och ungdomar 
från Nacka haft möjlighet att delta i en bredd av fritidsaktiviteter, läger, idrottsskolor och 
kollo som både föreningar och fritidsnämndens uppdragstagare har anordnat. Utfallet för 
perioden är en positiv avvikelse mot budget på 1,7 miljoner kronor. På helårsbasis 
prognostiseras ett underskott för nämnden på 1 miljon kronor som beror på högre hyres- 
och driftskostnader än budgeterat. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 11 september 2018 
Bilaga: Tertialbokslut 2 fritidsnämnden 2018 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
- - - - - 
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§ 58 FRN 2018/101 

Sammanträdesdagar för fritidsnämnden år 2019 

Beslut 
Fritidsnämnden antar föreslagna sammanträdesdagar för år 2019 samt dag för seminarium 
inför mål och budget. 
 
Sammanträdesdatum 2019 (klockan 18.00): 
• Torsdag 21 februari  
• Torsdag 21 mars 
• Torsdag 23 maj  
• Torsdag 13 juni 
• Torsdag 26 september 
• Torsdag 17 oktober 
• Torsdag 12 december 
 
Seminarium inför mål- och budget: 
Torsdag 25 april 

Ärendet 
Av § 2 i ”Reglemente med gemensamma bestämmelser för nämnder i Nacka kommun” 
följer att varje nämnd, inför varje kalenderår, ska besluta om en sammanträdesplan senast 
under september året före. Kultur- och fritidsenheten har tagit fram ett förslag till 
fritidsnämndens sammanträdesdagar för 2019. Förslaget är anpassat utifrån kommunens 
övergripande ekonomiprocesser och hänsyn har även tagits till lov- och helgdagar. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 20 augusti 2018 
Bilaga: Berednings- och sammanträdesplan fritidsnämnden 2019 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
 
- - - - - 
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§ 59 FRN 2018/100 

Simskola på skollov 

Beslut 
1. Fritidsnämnden beslutar att, som ett tilläggsuppdrag till befintligt avtal, ingå avtal med  
   Medley om anordnande av intensiv-simskola för barn på höst-, jul-, sport- och påsklov,  
   under pågående avtalsperiod. 
 
2. Fritidsnämnden beslutar att avgiften för intensivsimskola på skollov ska vara 820 kronor  
    per deltagare och kursperiod omfattande fem tillfällen per period. 
 
3. Fritidsnämnden beslutar att ersättningen till Medley för intensiv-simskola ska vara 29 520  
   kronor per skollov, för pågående avtalsperiod.   

Ärendet 
Medley driver verksamheten i kommunens simhallar på uppdrag av fritidsnämnden. Medley 
bedömer att det är möjligt att utöka simskolan med ytterligare grupper på skollov, för att 
fler barn ska få tillfälle att få gå i simskola. Under loven finns det kapacitet för 
intensivsimskola på förmiddagar innan allmänheten och föreningslivet efterfrågar tid.  
 
För närvarande finns det en kö till simskolan. Därför är det positivt med en utökning av 
verksamheten.  
 
Deltagaravgiften motsvarar kommunens kostnader för den utökade simskolan på 
skolloven. Om alla grupper har maximalt antal deltagare får fritidsnämnden inga ökade 
kostnader.    

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 16 augusti 2018 

Yrkanden 
Richard Wendt (M) yrkade bifall till kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med Richard Wendts bifallsyrkande.  
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§59 forts. 

Protokollsanteckningar 
Ella Tegsten lät för Socialdemokraternas partigrupp anteckna följande till 
protokollet. 
 
”Noterar att avgifterna är höga och Nacka inte får en rabatt för att ge stort inflytande från 
företaget. Upphandlingen har vi kritiserat förut och kritiserar det igen. Simfärdighet är en 
färdighet som gynnar hela befolkningen. 
  
Den Socialdemokratisk ledda regeringen med Magdalena Andersson beslutade om 
statsbidrag till avgiftsfri simskola för elever i förskoleklass. Det är något som Nacka kan 
söka och få resurser om.” 
 
Tomas Ottoson (V) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Vänsterpartiet och skolverket ser simkunnighet som en rättighet och ett ovillkorligt 
betygskriterium för betyg E i grundskolan. Vi ser det som problematiskt att ha så olika 
taxor på lovs simskolan och den ordinarie simskolan, vilket gör att simundervisning på lov 
inte blir ett ekonomiskt möjligt alternativ för alla barnfamiljer. Det blir en annan 
konsekvens för barn som inte nämns.  
Anledningen till det olika priset för simskolorna är att det inte finns utrymme i åretsbudget 
och då anser jag att det ska ordnas fortast möjligt till nästa årsbudget. Att det planeras för 
det lägre priset för alla simskolor som organiseras genom Nacka kommun 
Vänsterpartiet vill att samma per tillfälle pris, används som ordinarie simskola (62,50 per 
tillfälle) 312 kr. Inte 820 kr som förslaget är.” 
 
Esa Pekka Örmä (SD) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Mycket bra att ordna simskola på skollov och Sverigedemokraterna stödjer detta. 
Vi förutsätter att det inte förekommer könsseparerade tider.” 
- - - - - 
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§ 60 FRN 2018/72  

Yttrande över detaljplan för Myrsjö Sportcentrum 

Beslut 
Fritidsnämnden antar förslag till yttrande enligt bilaga 1 till tjänsteskrivelse daterad den 30 
augusti 2018. 

Ärendet 
Fritidsnämnden yttrar sig över detaljplanen för att bevaka att medborgarnas behov av 
motion, rörelse och mötesplatser tillgodoses. Fritidsnämnden har fått möjlighet att lämna 
synpunkter över beslut om detaljplan för Myrsjö sportcentrum.  
 
Detaljplan avser Myrsjö sportcentrum, fastigheterna Rensättra 2:3 och Rensättra 6:1 med 
flera. Planförslaget syftar till att tillskapa ytor för idrottsändamål för att ett sportcentrum 
ska kunna växa fram över tid och möta olika behov. Planen möjliggör att exempelvis en 
simhall, en ishall och en multihall tillskapas samt att befintliga rackethallar finns kvar och 
kan utvecklas. Yttrandet poängterar att för att göra framtida bedömningar om fortsatt 
planering av området behövs kunskap och synpunkter bland annat från föreningslivet. 
 
I yttrandet framhävs att planerade gång- och cykelvägar blir väl genomtänkta med fokus på 
trygghetsaspekter med tanke på närheten till befintlig skola med många barn och ungdomar 
som är i rörelse. Planförslaget bör även stärka kopplingar mot intilliggande naturområden, 
vilket framgår av yttrandet. Yttrandet tar upp behov av att området kompletteras med 
möjligheter till ytor för egenomorganiserade aktiviteter såsom utegym, parkourbana och 
spontanidrottsplats samt ytor för mötesplats för grupper, allt för att skapa ett attraktivt 
område. Även offentliga toaletter behövs, speciellt med tanke på närheten till framtida 
Rensättra naturreservat. För att skapa möjlighet att arrangera organiserat 
utomhusaktiviteter på lov behövs tillgång till förråd, toaletter och en väderskyddad yta. 
Yttrandet tar upp möjligheten att planera för en inomhusyta för boule och att detta bör 
undersökas. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 30 augusti 2018 
Bilaga 1: Förslag till yttrande för Myrsjö sportcentrum 
Bilaga 2: Planprogram för Myrsjö sporthall  
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§60 forts. 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  

Protokollsanteckningar 
Ella Tegsten lät för Socialdemokraternas partigrupp anteckna följande till protokollet. 
 
”Ställer oss positiva till att myrsjö sportcentrum byggs. Förvisso ville vi socialdemokrater se 
ett bad med äventyrsmöjligheter i centrala Boo för att bidra till ökad attraktivitet, handel 
och tillgänglighet för fler, samtidigt som det skapade yta för mer idrott vid Myrsjö, men nu 
är det beslutet fattat.  
 
På frågan om hur kapaciteten hålls för området kan inte tjänstemännen svara på. Detta 
beror på att de centrala delarna av Nacka planeras att få sjunkande kapacitet. Antingen 
leder till att färre kommer att idrotta eller att trycket på pefiera delarna som Myrsjö ökar. 
Socialdemokraterna tror det kommer leda till en kombination av båda.” 
- - - - - 
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§ 61 FRN 2018/84 

Yttrande över detaljplan för del av Ryssbergen  

Beslut 
Fritidsnämnden antar förslag till yttrande enligt bilaga 1 till tjänsteskrivelse daterad den 10 
augusti 2018 med följande tillägg: 
 
"Fritidsnämnden anser att ett bostadsområde av denna storlek, vilket kan förväntas bebos 
av många barnfamiljer, kräver en fullt tillgänglig, allmän lekplats. Denna kan med fördel 
anläggas i anslutning till entrépunkterna till naturreservatet, eller på annan plats där de 
ansluter till naturen." 
 

Ärendet 
Fritidsnämnden yttrar sig över detaljplanen för att bevaka att medborgarnas behov av 
motion, rörelse och mötesplatser tillgodoses. Fritidsnämnden har fått möjlighet att lämna 
synpunkter över beslut om detaljplan för del av Ryssbergen. 
 
Detaljplan avser del av Ryssbergen, del av Sicklaön 13:3 och del av 134:21, på västra 
Sicklaön. Planförslaget innebär att delar av naturområdet Ryssbergen, som är ett 
rekreationsområde tas i anspråk för bebyggelse. Planen skapar bättre möjligheter för 
allmänheten att ta sig ut i det planerade naturreservatet norr om planområdet. 
 
Planen gör att ”hjässan” tillgängliggörs för Nackabor. Yttrandet påpekar vikten av att 
besökare kan nå hjässan via en hiss som bör vara öppen för allmänheten. Nya gång och 
cykelvägar ska anläggas. Yttrandet framhäver att dessa ska bli väl utformade och att 
trygghetsaspekten bör sättas i fokus vid alla passager till och från området då många barn 
kommer att förflytta sig till skolor och aktiviteter i centrala Nacka eller på andra ställen. 
 
Detaljplanen möjliggör för nya centralt belägna verksamhetslokaler för evakuering av 
befintliga verksamheter inom Nacka stad. I yttrandet framgår att det behövs en utredning 
för att vidare utreda denna fråga. 
 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 10 augusti 2018 
Bilaga 1: Förslag till yttrande över detaljplan för del av Ryssbergen 
Bilaga 2: Planbeskrivning 
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Yrkanden 
Martin Gunnesson (KD) yrkade, med instämmande av Richard Wendt (M) och Helena 
Håkansson (L), om följande tillägg i yttrandet: 
 
"Fritidsnämnden anser att ett bostadsområde av denna storlek, vilket kan förväntas bebos 
av många barnfamiljer, kräver en fullt tillgänglig, allmän lekplats. Denna kan med fördel 
anläggas i anslutning till entrépunkterna till naturreservatet, eller på annan plats där de 
ansluter till naturen." 
 
Carl Schlyter (MP) yrkade att följande ska stå i yttrandet:  
”Fritidsnämnden ser värdet av cykelbanor mm men kan ej fatta beslut om dessa då 
beslutsunderlag för hur skyddsarter påverkas saknas.” 
 
Ella Tegsten (S) yrkade att yttrandet kompletteras med att det kommer att råda brist på 
idrottsytor i området och det bör miljö- och stadsbyggnadsnämnden ha i åtanke i 
närliggande planer.  
 
Vidare yrkade Ella Tegsten (S) att yttrandet kompletteras med att med bakgrund av 
bevarandestatusen av skyddsvärda arter att göra ett medskick till MSN att bejaka dessa 
intressen att följa de lagar och regler som Sverige åtagit sig.  
 
Richard Wendt (M) yrkade bifall till kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut med 
Martin Gunnessons (KD) tillägg.  

Beslutsgång 
Ajournering begärdes kl. 19.11 och sammanträdet återupptogs kl. 19.18.  
 
Ordförande Richard Wendt (M) ställde kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut mot 
Carl Schlyters (MP) ändringsyrkande och fann att fritidsnämnden har beslutat att bifalla 
kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
Därefter beslutade fritidsnämnden i enlighet med Martin Gunnessons tilläggsyrkande. 
 
Ordförande ställde Ella Tegstens tilläggsyrkande om idrottsytor i området mot avslag och 
fann att fritidsnämnden har avslagit Ella Tegstens tilläggsyrkande. 
 
Votering begärdes och verkställdes. 
För Ella Tegstens (S) tilläggsyrkande om idrottsytor i området röstade Carl Schlyter (MP), 
Bushra Albazi (S), Martin Gunnesson (KD) och Ella Tegsten (S).  
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För avslag på tilläggsyrkandet röstade Per Norling (M), Angela Berglund (M), Ann 
Hafström (M), Margareta Hjelmstad (M), Helena Håkansson (L) och Richard Wendt (M).  
 
Med sex röster mot fyra avslog fritidsnämnden Ella Tegstens (S) tilläggsyrkande.  
 
Därefter ställde ordförande Ella Tegstens (S) andra tilläggsyrkande om skyddsvärda arter 
mot avslag och fann att fritidsnämnden har avslagit Ella Tegstens (S) tilläggsyrkande.  
 
Således beslutade fritidsnämnden i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till 
beslut med Martin Gunnessons (KD) tillägg.  

Reservationer 
Carl Schlyter (MP) reserverade sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.  

Protokollsanteckningar 
Ella Tegsten lät för Socialdemokraternas partigrupp anteckna följande till 
protokollet. 
 
”Socialdemokraterna röstade för Kristdemokraternas initiativ, men ville även göra ett 
medskick att i planerna för området även lyfta att hela planområdet kommer ha brist på 
idrottsytor och detta bör man ha åtanke i planeringen för att se vart man kan öka 
idrottsytorna.  
  
På mötet lyftes även frågan från Miljöpartiet upp om förekomster av byggnationen 
överhuvudtaget då det stred mot EU lagen. Lyfte att detta inte förekom i handlingarna men 
resonemanget kring arter som var skyddande stöddes i handlingarna. Därmed gjordes en 
omröstning om att göra ett medskick till Miljö och Stadsbyggnadsnämnden att revidera om 
eventuellt lagbrott men de röstade alliansen nej till.” 
 
Tomas Ottoson (V) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Det finns problematik i detaljplaneringen på många nivåer som att naturvärden av högsta 
skyddsvärde går förlorat, påverkan på miljön genom att bilvägar med parkeringsplatser är 
planerat och tar stor yta i anspråk. Utrymme för spontan idrott, organiserad lagidrott, fysisk 
aktivitet i närområdet finns inte alls. Dessutom planeras idrottsytor försvinna från Nacka 
IP som annars är den närmsta idrottsplatsen. Om det trots alla frågetecken kring natur och 
miljö kommer att byggas på Ryssbergen anser jag att det behöver finnas en lekplats, gärna 
genom att begränsa bilarnas utrymme i planområdet och att det blir mer möjligheter för alla 
former av idrotts och fritidsaktiviteter i närområdet. Att istället för att göra Nacka IP  
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mindre, öka möjligheterna där, med bland annat flera fotbollsplaner och att på sikt bygga 
ett sportcentrum.” 
 
Esa Pekka Örmä (SD) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Sverigedemokraterna motsätter detta byggprojekt av 500 bostäder på Ryssbergen 
Vi har allt för lite gröna områden i Nacka. Ryssbergen lär dessutom ha skyddade arter vilket 
måste utredas. 
De människor som flyttar in hit kommer inte ha några idrottsanläggningar nära när de som 
finns i centrala Nacka byggs om till bostäder.” 
 
Helena Håkansson lät för Liberalernas grupp anteckna följande till protokollet. 
 
”För att säkerställa att Nacka möter behovet av idrottsanläggningar framöver har 
Liberalerna bl.a. lämnat ett förslag till kommunstyrelsen om att en komplett inventering av 
tänkbara platser för framtida idrottsanläggningar genomförs. I den föreslagna kompletta 
inventeringen ingår även Ryssberget.” 
 
Martin Gunnesson (KD) lät anteckna följande till protokollet. 
 
"Överlag ser vi positivt på anläggningen av ett bostadsområde i anslutning till Ryssberget. 
Läget ger förutsättningar för ett barnvänligt område med nära till både stad och natur. Vi 
anser dock att skogen bara till viss del fullgör barns behov av ytor för utelek, och därför vill 
vi säkerställa att sådana ytor explicit tas in i planen. Lekplatser som tillhör förskolor eller 
innergårdar tenderar att uppfattas som avskärmade och privata, och fyller därför inte 
behovet tillfredsställande. 
Vi ser vidare att det saknas ytor för idrott i området, men att det inte rimligt kan tillgodoses 
inom områdets gränser. Det är därför viktigt att närliggande områden planeras med de 
boende i Ryssbergets behov i åtanke. 
Till sist konstaterar vi också att huruvida gällande miljölagar förhindrar byggandet till sin 
helhet är bortom denna nämnds kapacitet att ta ställning till. Våra ställningstaganden gäller 
med utgångspunkt att planerna är korrekta och legala, och är i annat fall irrelevanta." 
- - - - - 
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§ 62 FRN 2015/44-821 

Yttrande med anledning av föreläggande om att minska 
bullerstörningar vid fastigheten Boo 1:608, Boovallen 

Beslut 
1. Fritidsnämnden antar det föreslagna yttrandet till Länsstyrelsen med anledning av 

överklagan av miljö- och stadsbyggnadsnämndens föreläggande avseende 
fritidsnämndens verksamhet på fastigheten Boo 1:608, Boovallen.  

2. Beslutet justeras omedelbart. 
 

Ärendet 
Boende vid Boovallen har under många år framfört klagomål, främst på buller, men även 
på belysning på Boovallen. Boovallen består av två 11-spelarplaner med konstgräs där det 
bedrivs en omfattande barn- och ungdomsverksamhet. 
 
Miljö- och stadsbyggnadsnämnden har förelagt fritidsnämnden att vidta åtgärder för att 
minska bland annat det upplevda bullret. Efter att miljö- och stadsbyggnadsnämndens 
beslut om föreläggande upphävdes av Länsstyrelsen så fattade nämnden ett nytt beslut om 
föreläggande. Även detta beslut från miljö- och stadsbyggnadsnämnden överklagades till 
Länsstyrelsen. Överklagandet handläggs nu av Länsstyrelsen och fritidsnämnden har 
ombetts att yttra sig över de inkomna överklagandena.  
 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 6 september 2018 
Bilaga 1: Förslag till yttrande  
Bilaga 2: Inkomna överklaganden till Länsstyrelsen  
 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
Fritidsnämnden förklarade paragrafen omedelbart justerad.  
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Protokollsanteckningar 
Ella Tegsten lät för Socialdemokraternas grupp anteckna följande till protokollet.  
 
”Vi välkomnar att beslutet överklagas. Det här förslaget verkar onödigt dyrt. Detta förslag 
har kalkylerats på ljudnivå som motsvarar Gröna lund. Det är orimligt och verkar inte 
tillämpligt för detta området. Orimliga grundantaganden skapar också orimliga kostnader, 
som i detta fall. Dessutom kan de leda till oavvändbara resurser. Som när nämnden 
Alliansen köpte in ett alldeles för dyrt och användbart fotbollstält, som både kostar för 
mycket i inköp och uppsättning, samt inte kan enkelt plockas ner under sommarsäsongen. 
Detta riskerar att bli likadant ikväll.” 
- - - - - 
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§ 63 

Delegationsbeslut 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar handlingarna till protokollet.  
 

Ärendet 
-Delegationsbeslut gällande avgiftsfria sommarlovsaktiviteter 2018, FRN 2018/92, 2018-
06-26 
-Utbetalning av administrationsbidrag 2018 om sammanlagt 2 791 870kr fördelat till 71 
föreningar, FRN 2018/54, 2018-06-27 
-Delegationsbeslut om 0-taxa för friidrottsarrangemang, FRN 2018/85, 2018-07-03 
 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade handlingarna till protokollet.  
 
 
- - - - - 
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§ 64 

Anmälningar 

Beslut 
1. Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.  
 
2. Fritidsnämnden beslutar att en representant från alliansen och en representant från 
oppositionen får anmäla sig till och delta i CIF-konferens den 15-16 oktober 2018. 
Kostnaden belastar fritidsnämnden.  
 
3. Beslutet justeras omedelbart.  
 
 

Ärendet 
- Brev från Föreningen Saltsjöstjärnan om upphandling av fritidsgårdsverksamhet 
- Inbjudan till Föreningsledardagarna 2018 
- Inbjudan till CIF-konferens den 15-16 oktober 2018 
 
 
 
 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  
 
Fritidsnämnden beslutar att en representant från alliansen och en representant från 
oppositionen får anmäla sig till och delta i CIF-konferens den 15-16 oktober 2018. 
Kostnaden belastar fritidsnämnden.  
 
Beslutet justerades omedelbart.  
 
 
- - - - - 
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§ 65 

Övriga frågor 
 
Inga övriga frågor fanns vid mötet.  
- - - - - 
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